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RAADSVRAAG

Vraag van: Fractie Christen Unie, mevr. B. Hakvoort
aan: het college van burgemeester en wethouders
d.d.: 2 september 2022
vorm: schriftelijk

Inhoud

Reactie college
20 september 2022

Onderwerp: Promoten energietoeslag

Vraag 1:
Is het college het met de ChristenUnie Waadhoeke eens dat gezien de 
enorm gestegen energiekosten het belangrijk is dat alle mensen die recht 
hebben op de energietoeslag van 1300 euro, dit bedrag ook daadwerkelijk 
ontvangen?
Ja, dat zijn wij met u eens. 

Vraag 2:
Hoeveel huishoudens in onze gemeente hebben tot nu toe de 
energietoeslag aangevraagd en ontvangen? 
Wij verwijzen u graag naar de tabel onderaan dit document.

Vraag 3:
Heeft het college zicht op de daadwerkelijke groep in onze gemeente die in 
aanmerking komt voor deze toeslag? 
In de tabel onderaan dit document staan de aantallen die maart jl. werden 
verwacht en het aantal tot nu toe gerealiseerde toekenningen (september 
2022).

Vraag 4:
Op welke manier heeft het college bekendheid gegeven aan de 
mogelijkheid de energietoeslag aan te vragen, juist bij de groep die het 
bedrag niet via de reguliere weg ontvangt? 
In de periode maart – juni zijn de volgende communicatie-acties 
ondernomen: 

- AV-Frieso-doelgroep geïnformeerd (voor de AV Frieso geldt namelijk 
dezelfde inkomensnorm als voor de Energietoeslag) 

- Persbericht aan lokale en regionale media verzonden
- Berichten op website gemeenten en Dienst geplaatst
- Publicaties op gemeentepagina’s huis-aan-huisbladen geplaatst
- Berichten op sociale media-kanalen van de gemeenten en Dienst 

geplaatst
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- Informatie verstrekt via Gebiedsteams en netwerkpartners 
(Humanitas, Skûle etc) 

Vraag 5:
Is het college bereid in te zetten op maximale promotie van de 
mogelijkheid van de energietoeslag? 
Na het definitieve collegebesluit (eind september/ begin oktober 2022) over 
de voorwaarden rond de verhoging van € 500 wordt opnieuw communicatie 
ingezet via persberichten, websiteberichten, gemeentepagina’s, sociale 
media en gebiedsteams en netwerkpartners. 
De aantallen aanvragen die De Dienst tot op heden ontvangen heeft, 
overschrijden het verwachte aantal aanvragen. De doelgroep is met 
bovenstaande communicatie-inzet goed bereikt. Het is dan ook de vraag 
hoeveel extra resultaat een nieuwe campagne zal opleveren. Het is ook van 
belang om te voorkomen dat we veel onterechte aanvragen ontvangen. 
Bijvoorbeeld van inwoners die eerder al een aanvraag hebben ingediend 
voor de eerste Energietoeslag (zij krijgen de verhoging automatisch 
uitgekeerd, een nieuwe aanvraag is niet nodig). Of van inwoners met een te 
hoog inkomen (zij hebben geen recht). Dit kan onterechte verwachtingen 
wekken bij inwoners en een nodeloos hoge inzet van capaciteit bij De Dienst. 

Aanvullende informatie naar aanleiding van de vragen:
Op dit moment wordt een aantal extra ondersteunende maatregelen 
energiearmoede onderzocht, naast de energietoeslag. De bedoeling is dat de 
colleges in Noardwest Fryslân daar uiterlijk medio november besluiten over 
zullen nemen. Daarbij rekening houdend met eventuele aanstaande 
maatregelen vanuit het rijk.

U ontvangt binnenkort een memo met nadere informatie omtrent 
energiearmoede.
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Doelgroep Harlingen Terschelling Vlieland Waadhoeke Totaal 
ontvangen

Totaal 
toegekend

Prognose

Ambtshalve betaling 
cliënten 

Participatiewet, 
IOAW, BBZ, 

IOAZ, AIO,  inclusief 
nieuwe instroom 

482 16 11 862 1371 1.371 1291

AV Frieso 247 23 8 562 840 835 1145

Individuele 
aanvragen

570 74 20 1.071 1.735 1283 1000

        

 1.299 113 39 2.495 3.946 3489 3436


